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To:

EE esni];EREEXEC om invws.ni]
)From:

Sent: Mon 9/21/2020 9:22:03 AM

Subject: RE: Update opschaling en uitvraag stand v zaken

Received: Mon 9/21/2020 9:22:03 AM

Geld is voor de reguliere opleiding tot IC-verpleegkundige geen probleem, wordt bekostigd vanuit een beschikbaarheidsbijdrage.
Ik bel deze week met NVZ, die maken zich al weer zorgen over of ze voor de opleidingscomponent wel genoeg geld krijgen.
Hopelijk kunnen we ze wat gerust stellen.

van: INIEEEDI)EXE@ minvws.nl>
Verzonden: maandag 21 september 2020 11:12

Aan:[IEEEERED© minvws.ni>;NEES)EEEminvws n>

Onderwerp: RE: Update opschaling en uitvraag stand v zaken

Toch blijf ik de redenen dat het niet lukt onduidelijk vinden. Willen verpleegkundigen niet opgeleid worden voor IC en waarom

dan niet? Zijn er te weinig opleiders, is er geen geld, ..? | EE hoemt wel dat er diverse redenen zijn, maar geeft ook aan niet

goed het overzicht te kunnen krijgen.
Proef een beetje de parallel met de zeggenschap: wat is er nu concreet nodig morgen in een ziekenhuis of andere instelling om
echt aan de slag te gaan en het een stap verder te brengen?

Groet, EES

5.1.2e

Directie MEVA

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag

:al
5.1.2e

Verzonden: maandag 21 september 2020 10:21

Aan:IED)EEN0 minvws.o >;ICSE)<BEXEDN@ minvvs o>
Onderwerp: FW: Update opschaling en uitvraag stand v zaken

m

Ha

Kreeg van deze interessante mailwisseling nog door. CNO is bezig met een uitvraag hoe het staat met de extra

opleidingen voor IC-verpleegkundigen. Uit een reactie van[51 (I bij ETZ) blijkt dat er nog geen extra IC-

verpleegkundigen worden opgeleid en dat financiering daarvan ook nog een vraag is. CNO doet hierover nog extra navraag bij
NVZ en biedt aan dit aan te kaarten bij DGCZ.

Mailwisseling is vertrouwelijk.

Groeten,
51.2e

Van: 5.1.2¢ )SEEe minvws.ni>
Verzonden: maandag 21 september 2020 10:04

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Update opschaling en uitvraag stand v zaken

HorINES
Zoals ik eerder al mailde inventariseert CNO de stand van zaken mbt opleiden bij werkgroep Opleiden uit LNAZ.

Bij deze ter info vertrouwelijk deze mailwisseling. Dan weten jullie een beetje wat er speelt.

Vriendelijke groet,
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